

沙田崇真中學
「Watoto 音樂會『生命奇跡』」通告

1819/010

OK

Watoto 兒童合唱團是由一群曾經孤苦無依的非洲孩子組成，他們走遍世界各地舉辦音樂會，以歌聲和舞蹈為非洲的孤兒和寡婦發聲，宣揚希望的信息。合唱團將於今年下旬在亞洲巡迴，是次音樂會主題為「生命奇跡」。本校將與合唱團合辦一場公開音樂會，部分門票已預留予本校家長及學生。詳情如下：

日期：31/10/2018（星期三）

時間：晚上 7：30 至 9：00

地點：本校禮堂

內容：WATOTO 兒童合唱團演唱、舞蹈表演

對象：本校學生、家長及公眾人士

名額：300 名（先到先得，以於 eClass 手機應用程式家長版回覆的時間為準。獲分配門券者將於 28/9 或以前透過 eClass 手機應用程式家長版接獲通知）

費用：全免(屆時可於現場捐款支持有關事工)

請於 17/9/2018 或以前回覆。若 台端經提示後仍沒有回覆，校方視 台端及 貴子弟不參與有關活動，敬祈留意。如有查詢，歡迎致電 2607 3881 聯絡陸蔚菽老師。

以上通告

中一至中六家長



沙田崇真中學校長

梁潔妍

二零一八年九月十四日

回條 (1819/010)

敬覆者：有關 貴校之通告內容，敬悉。本人

- 擬領取「Watoto 音樂會『生命奇跡』」門券 _____ 張
 不擬領取門券。

此覆

沙田崇真中學梁校長

家長簽署：_____

學生姓名：_____

班 別：_____

學 號：_____

二零一八年九月____日

NOTICE TO PARENTS

From : Ms. Leung Kit Yin, Principal
 Date : 14th September, 2018
 Re : Watoto Children's Choirs "Signs and Wonders"

Watoto Children's Choirs, whose members are orphans and other vulnerable children, have travelled extensively sharing a message of hope for Africa's orphans and widows. The choir will be on tour to Asia for the production "Signs and Wonders" at the end of this year. Our school is in partner with the choir hosting a public performance and part of the seats has been reserved for our parents and students. Details are as follows:

Date : 31st October, 2018 (Wednesday)
 Time : 7:30 pm-9:00 pm
 Venue : School Hall
 Content : Choir singing and dancing performance
 Target : Parents and students of our school, and public
 Quota : 300 (First come, first served, based on the time of reply on eClass Parents App. Those who successfully get the tickets will be informed through eClass Parents App on or before 28/9)
 Fees : Free (You are welcome to donate and support the choir on-site)

Please reply on or before 17/9/2018. If parents do not reply after being reminded, they and their wards will be considered as not joining the activity. Should you have any enquiries, please contact Ms. Luk Wai Kiu at 2607 3881 to get further information.

REPLY SLIP (1819/010)



To: Ms. LEUNG Kit Yin, Principal

Date: _____

I am aware of the information given in your Notice to Parents.

I would like to take _____ ticket(s).

I would not take any tickets.

Parent's Signature: _____

Student's Name: _____

Class: _____

Student No.: _____